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Verslag crisisoverleg Corona - CZ-MO-Jeugd

Datum en tijd: 11-03, 17:00 - 17:45

Aanwezig: Staatssecretaris,

* Ruim 70 voorstellen voor het deelplan Welzijn (jeugd en welzijn). Jongeren geven hier

advies op en gemeenten kijken mee. Volgende week een overzicht over de voorstellen die

kansrijk zijn.
+ Morgen wordt aan |IIEIEGEGEEEN:<" voetbal aangeboden voor het

verlengen van de Kraijeck wintergames.
+ Verbinden van Barendrecht aan allerlei overleggen. Barendrecht sluit aan bij bestaande

structuren.

¢ T.a.v. gesprekken met de gemeenten is er vanuit VWS behoefte aan concrete informatie

over zaken die vastlopen lokaal (zie mail

MO

e¢ Stand van zaken rondom de richtlijn:
o Morgen wordt de richtlijn gepubliceerd.
o Met de wethouders gesproken. Op 1 april geen nieuwe rechthebbende meer.

o Tot 1 mei krijgen instellingen gelegenheid om maatwerk gesprekken te voeren.

Ook de G4 heeft geaccordeerd.
o Valente is van mening: niet nieuwe rechthebbende opnemen nu de lockdown nog

van kracht is.

o Gezamenlijke oproep doen met de vier organisaties (VWS VNG, Como en Valente).
Maar nu er zo stellig afstand wordt genomen door Como en Valente moeten we

kijken hoe er morgen naar buiten wordt gegaan met nieuws.

o 15 april is een moment om tot nieuwe besluitvorming te komen als er meer

bekend is.

Inspectie

* Morgen gaat er een factsheet in de tas van de Stas waarin voor zes regio’s wordt uitgelicht

op welke zaken zij vastlopen voor jeugd. Dan zou deze maandag uit kunnen.

+ Door de nieuwe informatie over de vaccins, wordt er nu achter de schermen wordt gewerkt
aan de vergelijkbaarheid van de vaccins.

+ De communicatie blijft: het zijn betrouwbare vaccins. Dat er bijwerkingen zijn, ligt voor de

hand.

e« Zorg over de vaccinatiebereidheid bij de GGZ (ook bij het personeel). Het helpt niet als

Astrazeneca nu wordt opschort. Het is nu wel spannend met de vaccinatiebereidheid.

e¢ Gesproken met de NL-GGZ over de vergoeden van kosten voor de vaccinatie. Het gaat

hierbij voorzl over personeel i.p.v. patiénten. Er wordt ook met verzekeraars gesproken.
Het plan is om hen daarin tegemoet te komen.

(van JenV - DG Samenleving en Covid)

* Presentatie in ppt
s Stas vraagt aandacht voor de coherentie in de herstelplannen die nu worden gemaakt.

Maar geeft daarnaast aan ook stappen te zetten als dat al mogelijk is.

« Voor de financién gemoeid met deze plannen wordt op termijn ook gekeken welke route de

andere departementen lopen.
+ In de nota voor het sociaal steunpakket is opgenomen welke vormen van participatie
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+ Stas vraagt om een meer gedetailleerd ‘spoorboekje’ (hoe werken toe naar 1 juni?), zodat

Stas ook weet waar Stas kan aansluiten (dit ligt bij het secretariaat).
s+ Stas wil een voortgang/ houtskoolschet volgende weer doorspreken bij dit regulier overleg.


